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OR. 0012.4.8.2023 

 

PROTOKÓŁ nr 48/23 

z posiedzenia Komisji Oświaty, Kultury i Sportu, 

które odbyło się w dniu 23 maja 2023 r.  

pod przewodnictwem Pana Tomasza Grajnerta 

 

Obecni na posiedzeniu członkowie Komisji: 

1. Akulicz Tomasz 

2. Bryś Maciej – Z-ca Przewodniczącego 

3. Buda Radosław 

4. Grajnert Tomasz – Przewodniczący 

5. Mituła Bronisław 

6. Paluszek Jerzy 

7. Żabicki Grzegorz 

Spoza członków Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Paweł Okrasa – Burmistrz Wielunia 

2. Joanna Skotnicka – Fiuk - Zastępca Burmistrza Wielunia 

3. Magdalena Majkowska – Sekretarz Miasta 

4. Michał Janik – Naczelnik Nieruchomości i Planowania Przestrzennego 

5. Andrzej Dąbrowski – dyrektor ZOPOW 

6. Romuald Kucharczyk – ZOPOW 

7. Zofia Spalenia – Wieluński Dom Kultury 

Lista obecności stanowi zał. nr 1. 

Proponowany porządek obrad: 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2.informacja o sporządzonym protokole 42/22. 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVIII/578/18 w sprawie Statutu Gminy 

Wieluń. 

4.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXII/786/22 z dnia 24 marca 2022r.  

w sprawie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń a Powiatem Wieluńskim  

w zakresie założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego 

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu. 

5.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Miasta i Gminy Wieluń na lata 2023-2026. 

5.Informacja dotycząca organizacji imprezy plenerowej ,,Cudze chwalicie, swego nie znacie”  

w 2023r. 



2 
 

7.Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok. 

8.Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9.Wyjazd do Pałacu Taczanowskich w Rudzie. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Porządek obrad po zmianach: 

 

1.Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2.Informacja o sporządzonym protokole 42/22. 

3.Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Miasta i Gminy Wieluń na lata 2023-2026. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVIII/578/18 w sprawie Statutu Gminy 

Wieluń. 

5.Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXII/786/22 z dnia 24 marca 2022r.  

w sprawie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń a Powiatem Wieluńskim  

w zakresie założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego 

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu. 

6. Informacja dotycząca organizacji imprezy plenerowej ,,Cudze chwalicie, swego nie znacie”  

w 2023r.  

7.Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok. 

8. Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

9.Wyjazd do Pałacu Taczanowskich w Rudzie. 

10. Zamknięcie posiedzenia.  

 

Punkt 1 

 

Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert dokonał otwarcia posiedzenia. Przywitał wszystkich 

obecnych, sprawdził listę obecności i stwierdził prawomocność obrad. Przeszedł do realizacji 

porządku obrad (zał. nr 2).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zmienić 

proponowany porządek obrad? Nikt się nie zgłosił.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zaproponował zmianę porządku obrad, aby pkt. 5 był 

procedowany jako pkt. 1 zaraz po informacji o sporządzonym protokole, ponieważ jest taka 

konieczność. Pan Naczelnik złożył taki wniosek.   

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” dokonała zmiany porządku obrad. 
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Punkt 2 

 

Informacja o sporządzonym protokole 42/22. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego protokołu? 

 

Protokół został przyjęty.  

 

Punkt 3 

 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Opieki nad Zabytkami 

dla Miasta i Gminy Wieluń na lata 2023-2026 (zał. nr 3). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos?  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu Naczelnikowi NPP Michałowi Janikowi.  

 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że w dniu dzisiejszym do biura rady będzie złożona 

autopoprawka i będzie dotyczyła kilku elementów m.in. w ubiegłym tygodniu otrzymaliśmy 

decyzję Ministra w sprawie uchylenia decyzji konserwatora zabytków w zakresie zabytku 

zlokalizowanego na cukrowni więc na stronie 50 w tabeli zabytków rejestrowych będzie potrzeba 

skreślenia pozycji 20, jednocześnie w tekście dokonana zostanie zmiana na stronie 51  

w związku z tym, że z chwilą wysyłania i opiniowania przez Wojewódzkiego Konserwatora 

Zabytków obowiązywało jeszcze zarządzenie z 2018 roku w zakresie Gminnej Ewidencji Zabytków, 

natomiast po uzgodnieniu z konserwatorem jest nowe zarządzenie z kwietnia 2023  roku więc ta 

zmiana w tekście też zostanie wprowadzona. Na stronie 79 nastąpi też zmiana w tabeli obiekty 

rejestrowe dojdzie pozycja na stronie 70 w tabeli obiektów ewidencyjnych dojdzie też jeden obiekt 

przy ulicy Śląskiej 12 na stronie 42. W kolumnie własności jest karta 7 tj. park w Rudzie i park 

dworski w Starzenicach jest wymieniona spora ilość działek, natomiast gmina jest właścicielem 

tylko części tych działek i w kolumnie własność zostały doprecyzowane, które konkretnie działki 

stanowią własność gminy. Najbardziej znaczącą zmianą jest wykreślenie zabytku z rejestru po 

uchyleniu przez Ministra decyzji konserwatora zabytków. To jest pozycja 20 w tabeli, nie wiemy 

jak długie będzie postępowanie i ile ono będzie trwało. Po dwóch latach mamy obowiązek 

sporządzenie sprawozdania ewentualnie zaktualizowania, jeżeli pojawiłyby się jakieś nowe 

obiekty. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy jest jeszcze w tej chwili obiekt wykazany w pozycji 20 w rejestrze 

zabytków czy nie? 
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Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że decyzją konserwatora zabytków z grudnia 

poprzedniego roku obiekt ten był wpisany do rejestru i konserwator nadała decyzji rygor 

natychmiastowej wykonalności więc z chwilą wydania decyzji on się pojawił jako obiekt 

podlegający ścisłej ochronie. Natomiast właściciel zaskarżył do Ministra tę decyzję i w tamtym 

tygodniu otrzymaliśmy do wiadomości z Ministerstwa decyzję o uchyleniu decyzji konserwatora. 

W związku z tym ten wpis został wykreślony. Została skierowana skarga do Sądu, która już 

wyeliminowała decyzję Pani konserwator. Nie czekamy na rozstrzygnięcie Sądu. Cały teren 

cukrowni jest wpisany do ewidencji zabytków i każde działania, które inwestor będzie tam chciał 

zrobić muszą być uzgodnione z konserwatorem zabytków.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że w roku 2007 na budynek cukrowni zostało wydane 

pozwolenie na rozbiórkę, które zostało zaakceptowane przez konserwatora zabytków i my 

jesteśmy w posiadaniu takiego dokumentu.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy jesteśmy zobligowani do usunięcia tej pozycji z tabeli? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że zgodnie z prawem aktualnie nie mamy podstaw do 

wpisywania tego w tabelę obiektów rejestrowych.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy jest taka konieczność, żeby wyszczególniać 

zespoły? 

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy gmina może wnioskować do Ministerstwa albo konserwatora  

o usunięcie budynku cukrowni z listy zabytków? 

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że możemy składać wnioski, jednak one muszą być 

poparte ekspertyzami. Jeżeli kilku niezależnych biegłych stwierdzi, że budynek ten nie nadaje się 

do dalszego użytku to taką decyzję możemy podjąć.  

 

Radny Tomasz Akulicz powiedział, że właściciel zabytku, jeżeli jest to zabytek wpisany do rejestru 

zabytków województwa łódzkiego powinien tak zadbać o ten zabytek, aby nie pogorszył się jego 

stan. Konserwator mógłby zobowiązać obecnego właściciela, aby budynek nie popadał w ruinę, 

przynajmniej aby zachować jego stan. Jest to budynek, który wiąże się z historią.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że z punktu widzenia technicznego/budowlanego nie 

ma żadnej możliwości, aby ten budynek w takim stanie zachować.  

 

Naczelnik NPP Michał Janik powiedział, że gmina poprzez swoje jednostki organizacyjne powinna 

zachęcać, aby w skład tych zespołów wchodziło jak najwięcej osób, aby kolejne pokolenia mogły  

z tego korzystać. Jeśli na przestrzeni kilku lat dojdą nowe zespoły to jesteśmy zobowiązani do tego, 
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żeby te informacje zaktualizować. Decyzje w załączeniu do autopoprawki przekaże radnym, tam 

jest również wspomniane o tych ekspertyzach o których mówił Burmistrz, które były wykonywane 

przez Wojewódzkiego Konserwatora Zabytków.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy w przyszłości możemy uniknąć sytuacji, gdzie wielki pylon 

reklamowego Mc’ Donalda widoczny jest z każdego punktu miasta? Czy można zmusić właściciela, 

aby obniżyć taką reklamę? Z czego wynika zapis, ze jest niewystarczająca promocja miasta? Czego 

brakuje? Na czym polega problem w ramach współpracy z jednostkami samorządu terytorialnego? 

 

Naczelnik NPP Michał Janik odpowiedział, że gmina nie wydawała zgody na ustawienie pylonu 

reklamowego, było to uzgadniane na etapie wydawania pozwolenia na budowę widocznie 

starostwo uznało, że taki obiekt może powstać. My jako gmina możemy jedynie ustanowić 

regulamin reklamowy i te działania muszą być wdrożone na powierzchni całej gminy. Wiąże się to 

również z opłatami mieszkańców za szyldy reklamowe na nieruchomościach. Zapis  

o niewystarczającej promocji miasta pozwala nam ubiegać się o środki zewnętrzne, a są to środki 

związane z promocją miasta, z lepszym wyeksponowaniem zabytków. Współpraca z innymi 

jednostkami samorządu terytorialnego daje nam możliwość starania się o wspólne programy, 

działania, środki. Przykładem może być tutaj Muzeum Wnętrz Dworskich w Ożarowie, które 

zlokalizowane jest na terenie Gminy Mokrsko.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy gmina może spowodować, żeby reklama Mc’ Donalda się 

troszeczkę obniżyła? Zwracają się do mnie restauratorzy, którzy twierdzą, że pylon reklamowy Mc’ 

Donalda zabiera im klientów, szyld widoczny jest z daleka z każdej strony miasta.  

 

Komisja przy 5 głosów ,,za”, 0 głosach ,,przeciw”, 1 glosie ,,wstrzymującym się” wydała opinię 

pozytywną. Opinia nr 152/48/23 komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 4.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że inwestor nie przychodzi do gminy po zgodę. 

Przychodzi tylko wtedy, gdy jego inwestycja wymaga wydania decyzji środowiskowej. Jeżeli chodzi 

o konstrukcje to inwestor nie ustala tego z gminą. Gmina otrzymuje tylko informację, że takie 

pozwolenie zostało wydane. Gmina nie jest stroną inwestycji, wydała tylko pozwolenie na budowę 

kanalizacji.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zamknął dyskusję w tym punkcie.    

 

Punkt 4 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LVIII/578/18 w sprawie Statutu Gminy 

Wieluń (zał. nr 5). 
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinię pozytywną. Opinia nr 153/48/23 komisji oświaty, kultury 

i sportu stanowi załącznik nr 6.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, kiedy będzie uchwalony jednolity tekst, jeśli chodzi o statut? 

 

Sekretarz Miasta Magdalena Majkowska odpowiedziała, że jak będzie uchwała podjęta o zmianie 

i wejdzie w życie.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zamknął dyskusję w tym punkcie.  

 

 

Punkt 5 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr LXII/786/22 z dnia 24 marca 2022r.  

w sprawie zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Wieluń a Powiatem Wieluńskim  

w zakresie założenia i prowadzenia przez Powiat Wieluński Oddziału Przedszkolnego Specjalnego 

w Szkole Podstawowej Specjalnej nr 3 w Wieluniu (zał. nr 7).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.   

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” wydała opinie pozytywną. Opinia nr 154/48/23 komisji oświaty, kultury 

i sportu stanowi załącznik nr 8.  

 

Punkt 6 

Informacja dotycząca organizacji imprezy plenerowej ,,Cudze chwalicie, swego nie znacie”  

w 2023r (zał. nr 9). 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Radosław Buda.  

 

Radny Radosław Buda zapytał, czy na tej imprezie będzie rozwinięta forma gastronomiczna?  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że będą punkty gastronomiczne, wszystkie koła 

gospodyń wiejskich otrzymały od nas zaproszenie, ponieważ w tamtym roku również miały stoisko 

i bardzo dobrze to funkcjonowało.  

 

Zofia Spalenia WDK – powiedziała, że do tej imprezy bardzo się przykładają, jeżeli chodzi  

o organizację, ponieważ jest to impreza o charakterze lokalnym i z roku na rok się rozrasta i myślę, 

że każdego roku będzie bogatsza o nowe stoiska i nowe formy rozrywki bo to ma być przyjemne, 
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radosne i dostosowane dla wszystkich grup wiekowych. Gwiazdą będzie Oskar Cyms oraz 

Z.B.U.K.U. Dzięki współpracy z organizacjami pozarządowymi m.in. z kołami gospodyń wiejskich, 

strażami pożarnymi, policją imprezy tego typu nabierają większego rozmiaru, sensu działania i 

istnienia.  

 

Radny Tomasz Akulicz zapytał, jakie są koszty takiej imprezy? 

 

Zofia Spalenia WDK odpowiedziała, że w budżecie było zaplanowane 40.000,00 zł, ale cały czas 

zabiegamy o dofinansowania i do pozyskania od sponsorów środków dodatkowych.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Radosławowi Budzie.  

 

Radny Radosław Buda powiedział, że impreza ma bardzo dobrą idee, ponieważ tworzymy coś 

swojego, swoją markę na szczeblu lokalnym, mieszkańcy również są usatysfakcjonowani.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy jest możliwość i czy mamy miejsce aby 

wynajmować tereny rekreacyjne firmom, żeby mieszkańcy z zewnątrz mogli przyjechać i przy 

okazji jeszcze skorzystać z czegoś innego? 

 

Zofia Spalenia WDK odpowiedziała, że nam zależy, aby te bilety wstępu były tanie i żeby było stać 

rodziców na zakup. W tamtym roku było to 10 zł na każdą atrakcje. Nie możemy narzucić opłaty 

za wynajęcie stoiska bardzo wysokiej i nie mieć wpływu na ustalenie ceny, ponieważ oni muszą 

sobie to zrekompensować bo jest to działalność gospodarcza. Ale oczywiście rozważamy takie 

możliwości i w kolejnym roku weźmiemy pod uwagę tą propozycję.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa powiedział, że w tym roku część rekreacyjna dla dzieci będzie 

zdecydowanie większa, w roku ubiegłym za późno została ta impreza zorganizowana  

i nie mieliśmy możliwości wynajęcia dodatkowych atrakcji. Jeżeli my nałożymy na przedsiębiorcę 

opłatę za wynajem przestrzeni miejskiej to ceny na atrakcje będą zdecydowanie wyższe.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił. Dyskusja została zamknięta.  

 

Punkt 7 

 

Przyjęcie sprawozdania z realizacji rocznego programu współpracy z organizacjami pozarządowymi 

prowadzącymi działalność pożytku publicznego za 2022 rok (zał. nr 10).  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert otworzył dyskusje i zapytał, czy ktoś z radnych chciałby 

zabrać głos? Do dyskusji zgłosił się radny Tomasz Akulicz. 
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Radny Tomasz Akulicz zapytał, czy poza tymi instytucjami/organizacjami, które współpracują  

z gminą, były w ubiegłym roku wnioski o dofinansowania np. ze stowarzyszeń, które są na terenie 

Gminy Wieluń?   

 

Romuald Kucharczyk ZOPOW powiedział, że odpowiedź do sesji zostanie przesłana na maila.  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Sktonicka – Fiuk odpowiedziała, że nie było takich wniosków, 

nie mogliśmy ich zrealizować, nie było ogłaszanego konkursu więc nie było wniosków.  

 

Burmistrz Wielunia Paweł Okrasa poprosił, aby pytanie zadane przez radnego Tomasza Akulicza 

zostało złożone na piśmie.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji nikt się nie zgłosił.  

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” przyjęła sprawozdanie z realizacji rocznego programu współpracy z 

organizacjami pozarządowymi.  

 

Punkt 8 

 

Komunikaty, informacje i oświadczenia radnych. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert zapytał, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos? Do 

dyskusji zgłosił się radny Tomasz Akulicz.  

 

Radny Tomasz Akulicz poprosił, aby w godzinach przedwieczornych uaktywnić straż miejską, 

ponieważ na placach zabawach zbiera się młodzież, która korzysta z urządzeń przeznaczonych dla 

dzieci. Zaproponował również, że jeżeli jest taka potrzeba to można w parku zorganizować miejsce 

dla młodzieży z urządzeniami, które będą stricte dla nich przeznaczone.  

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Radosławowi Budzie.  

 

Radny Radosław Buda powiedział, że przed weekendem majowym do Komendy Powiatowej Policji 

w Wieluniu został skierowany wniosek o skierowanie dodatkowych patroli w okolice ulicy 

Powstańców i z przykrością muszę powiedzieć, że do chwili obecnej żaden patrol się w tych 

okolicach nie pojawił. Składam wniosek formalny, aby Pan Burmistrz wystąpił z pismem do KPP  

w Wieluniu z wyjaśnieniami, dlaczego nie realizują umowy, jeżeli uzasadnienie dla komisji nie 

będzie satysfakcjonujące to będę wnioskował o rozwiązanie służb ponadnormatywnych, ponieważ 

wydajemy na to z budżetu kwotę 30.000,00 zł.   

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” przyjęła wniosek radnego Radosława Budy. Wniosek nr 33/48/23 

komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 11. 
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Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert udzielił głosu radnemu Tomaszowi Akuliczowi. 

 

Radny Tomasz Akulicz złożył wniosek formalny, aby wszystkie place zabaw, które znajdują się na 

terenie Gminy Wieluń objąć monitoringiem.   

 

Komisja przy 6 głosach ,,za” przyjęła wniosek Radnego Tomasza Akulicza. Wniosek nr 34/48/23 

komisji oświaty, kultury i sportu stanowi załącznik nr 12.  

 

Radny Jerzy Paluszek zapytał, kiedy będzie montowany monitoring internetowy na Placu 

Legionów?  

 

Zastępca Burmistrza Wielunia Joanna Skotnicka Fiuk odpowiedziała, że kamerka jest zlecona  

i wyceniona przez firmę i będzie montowana na balkonie budynku przy ulicy Królewskiej. Kamerka 

nie będzie podłączona do monitoringu miejskiego, będzie to kamerka internetowa turystyczna tak 

jak jest to praktykowane w dużych miastach.   

 

Punkt 9 

 

Wyjazd do Pałacu Taczanowskich w Rudzie. 

 

Przewodniczący komisji Tomasz Grajnert poprosił, aby radni przemieścili się do Pałacu 

Taczanowskich w Rudzie, będzie obecny Pan Prezes Stowarzyszenia ,,Tacy Sami” Waldemar Kluska.  

 

Punkt 10 

Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

Przewodniczący Komisji Tomasz Grajnert podziękował obecnym za udział, zamknął 48 posiedzenie 

Komisji Oświaty, Kultury i Sportu.  

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

   Protokołowała:              Przewodniczący  Komisji 

         Oświaty, Kultury i Sportu 

           

Malwina Matławska             Tomasz Grajnert  


